
desk6 rePublikv. sPolek (AKA'I

Dat ku 1900' 130 00 Praha 3 dne 26'04'2018

Svo Chairman' z Povdieni Prczidta

Val '2018

Piitomni: viz Listina PiitomnYch

Program:
1. zaht$eni, zprttvao podtu piitomnych a kontrola usn6senischopnosti valn6 hromady

2. Volba org6nfi valn6 hromadY

3. ZprhvaPrezidra

ARAs
nd minim6lniho Podtu dlent

AKA
idce PIAF, a's' na vstup do spolednosti

g. Volba dlenri Prezidia, Smirdi komise' Dozordi komise

10. ZasedilfiPtezidia- volba Prezidenta AKA

11. Zfxdr

Prfibdh jedn6ni:

l. zahfjeni, zprSva o poitu pfitomn;ich a kontrola usnasenfschopnosti valn6

hromadY valn6 hromadY

S (d61e jen ',VH") 
zahitjll v 9:2-5 h

p s ceklm 48-mi hlasY se zaPsalo do

D a, ovdiil, Ze VH je usn65enischopnd"

Prezident AKA, Pan Jan Binar' 44

listiny piitomnfch' Chairman AKA,

2. Volba org6nri valn6 hromadY

2.1prezideHt AKA, pan Jan Binar, navrhl, aby piedsedou vH byl zvolen pan PhDr' Marek Hlavica'

piitomni hlasovali o'fun, PhDr. Marku Hlavicovi jako piedsedovi VH takto:

PRO: 48 PROTI: nikdo ZDRZELT SE: NiKdO

VH n6slednd iidil jeji Piedseda'

2.2.Prezident AKA, pan Jan Binar, navrhl, aby dleny mand6tov6 a volebni komise byli zvoleni pan

Jan Binar, pan Martin Lauer apani Lucie Cespivova'

Hlasov6no o tomto slozeni mand6tove a volebni komise: pan Jan Binar, pan Marlin Lauer a pani

Lucie CeSPivov6 s timto vfsledkem:



and6tov6 a

PRO:48 PROTI: nikdo ZDRZELT SE: NiKdO

2.3. ilenov. mand6tov6 a volebni komise zvolili ze sv6ho stiedu pani lana Binara jako piedsedu

komise a panaMarlina Lauera a pani Lucii cespivovou j ako skrut6tory'

navrhl, aby zapisovatelem byla Advok6tni kancel6i Mgr. Aleny Straubov6'

titudnim zastoupeni Mgr. Tom6Sem PospiSilem, advok6tnim koncipientem'

c hlasov6no takto:

PRO: 48 PROTI: niKdO ZDRLELI SE: NiKdO

elem.
TomfKemPosni5ilem, a

2.5. Piedseda vH navrhl, aby ov{iovatelem z6pisu byl pan Karel Duchek' o tomto n6vrhu bylo

hlasov6no takto:

PRO: 48 PROTI: niKdO ZDRZELT SE: NiKdO

3. Zprixa Prezidia

Vystoupil pan Jan Binar, Prezident AKA. Poukazuje na pokrok ve vyvoji technologii anadchhzejici

verkd mno Lstvi zm6nv oblasti komunikace a mddii, iejmena v n6sledujicich p6ti letech' vse se

dnes autom atizuje,robotizuje. Je potieba, aby na to byla AKA piipravena' Nyni je AKA v dobr6m

funkdnim staru, mnoho projektri se daii reirizovat. bo budoucnu bnd. potieba zelmena kritick6

my.leni a kreativita vice, rcl.management, ktery je drileZitf dnes' Lide a spotiebiteld je5t6 nikdy

nemdli k dispozici takovou sitovou silu, velke mnoZstvi informaci a n6stroje umdl6 inteligence'

clovdk ale je schopen zpracovatle. u.jite mnoZstvi informaci najednou. DtleLithje proto st6le

intuice. Dalsi stoleti bude stoletim ment6lniho zdravi, nebot'lidsk6 psychika neni piipravena na to

mnoZstvi zm€n,tt*jpriia*. ur."r.- ,dto valnd hromady je stanovit strategick6 priority' Prezident

AKA vybizik vyplndni feedback formulaifi za odelem z;i.teni, zda neni potr'eba zadit ndco ddlat

jinak, aby AKA byla pfipravena na nadchfuejici vyvoj azmdny v oboru'

dinnos KA. Podaiilo se ekty' kterd byly stanovgny na

rn6.tu. 2OI8' IMC awards 208 a Aktivadni

ystava n Summit Retail I 2018' diie vyzkum medi6lniho

a nemedi6lniho trhu, zvY5eni PR'

D6le vystoupila pani Lucie cespivov6 a kr6tce pohovoiila o dinnosti ieskfch nez6vislych agentur'

pot6 vystoupil pan Petr Lastovka, ktery m6 na starosti. sekci Digit6lnich agentur AKA' Konstatuje'

Ze sekce m6 dvd nov6 dlensk6 agentury. Kratce hodnoti projekty digitalniho marketingu'

D6le piislo na iadu zhodnoceni dinnosti pracovnich skupin AKA, nejprve pracovni skupiny Procesy'

Je kladen diraznarazantni postup u. ultuhu kreahzaci cilfi na letosni rok' DfrleZit6 je i rychlejsi



rearokace rozpoctu a zdrojri, odstran.ni piek6Zek, podpora akdnich skupin. podstatn6 je tak6 lepsi

koordinace v tfmech. nnuain6 je dtrleZita certifikace, resp' recefiifikace dlenfi'

sud ddlala zdarma'

Ondiej Nov6k pote kratce shrnul projekt NAKAFE' ZkuSenosti jsou zatim pozitivni'

pan Marek Hlavica potd piedstavil lodenku za rok 2017. Maketa rodenky byla d6na dlenfim vH k

n6hledu. Bylo rozhodnuto o sniZeni n6kladu oproti loisku'

hodnotu v Pr6ci agentur'

J,:1T;,j*r:ffi'.1 il:fr
ok 2018 bude hodn6 drovY

vatele'

Zlep5uje se online ndstroj pro piihla5ov6ni karnp



AKA ddl6 jednoduch6 dopoledni Skoleni na jednoduch|tematajako napi' copyright, social media'

crossmedi6lni mdieni, vykonnostni marketing. Tato Skoleni se osvdddila a i ekonomicky funguji'

3.1 . piedseda VH nechal o schv6len i zprtxy Prezidia o dinnosti AKA hlasovat s vysledkem:

PRO: 100% PROTI: niKdo ZDRZELT SE: NiKdO

4. Zprtva Dozorif komise

Byl zhodnocen hospod6iskf vysledek AKA a ARAS za rck 2017 . Konednf hospod6isklf vfsledek

A'KA i ARAs je kladni. rtaanale i pl6novan6 bilance rozpodtu ARAs a AKA na rok 2018'

4. i . Piedseda VH nechal o schv6len i zpriny Dozordi komise hlasovat s vysledkem:

PRO: 100% PROTI: niKdo ZDRZELI SE: NiKdO

5. Schvrileni rodni ridetni zSvE'rky 2017 AKA, ARAs

5.1 . piedseda VH piedloZil rodni irdetn i z6vErku AKA za rok 2017 a navrhl, aby byla schv6lena' O

tomto n6vrhu bylo hlasov6no s n6sledujicim vysledkem:

PRO: 48 hlasri PROTI:nikdo ZDRZELI SE: nikdo

v6lena.

5.2. piedseda VH piedloZil rodni fdetni zdvdrkuARAs zarck2}ll anavrhl, aby byla schv6lena' O

tomto navrhu bylo hlasovfno s n6sledujicim vysledkeni:

PRO:48 hlasri PROTI:nikdo ZDRZELI SE: nikdo

hvilena.

6. Poskytnuti vyjimky pro novou Sekci ohlednE minimflniho poitu ilenri do

konce roku 2018

Prezident AKA, pan Jan Binar, vystoupil s tim, Le vznlkla.trov6 sekce "Marketingov6 transformace"'

digit6lni transformaci, daIy, analytikou'

ekce nem6 5 dlenfi, kteii by byli soudasnd

se. Le do konce roku tuto podminky splni'
jedn6 se o konzultadni firmY'

Probdhlo krittkft diskuze V soudasnd dobd se jedn6 o

konzultadni firmy, kter6 j trhu' V piipadd spolupr6c.e bude

mit AKA vhled do jejich upersflu na riseku komunikace a



realizace" dinnost pracovni skupiny je moZno kdykoliv ukondit' o dlenstvi tdchto agentur v AKA

bude rozhodov6no samostatnd. Nyni se ieSi jen qfjimka o minim6lnim podtu dlenri'

6.1. piedseda VH nechal hlasovat o otazce schv6leni poskytnuti vlfjimky pro novou sekci AKA

ohlednd minim6lniho podtu dlenir do konce roku 2018 s vfsledkem:

PRO:29 PROTI: niKdo ZDRZELT SE: 19

7. Novela znlniZlsad etick6ho chov6ni ilenri AKA

Lucie CeSpivov6 piedstavilo n6vrh novely zndni Zdsad etick6ho chovdni dlenfi AKA v souvislosti s

pravidly FZroveho tendru. i jt ici bodu:

Vrcnrti agentury AKA ct ten i ieiich dodriovdnf na trhu CR.

Etickou pivinnostf ilena AKA je informovat AKA .- kteTch byla agentura pozvdna'

vietnd iho, zcla splfiovaly it nespthovaly standardy Fdrovdho tendru. Clenovd AKA berou na

vddomi doporuien[ AKA neuiastnit se vyb:erovychi[zen[, kter(iisouv rozporu s pravidly Fdrov'lho

tendru. Wastni piistup ilenr) je zdsainf pro prosazenf standardfi v oblasti tendrfi a snizovdn[

zbyteind vynaloienych ndkladfi v celdm oboru'

7.1. piedseda VH nechal hlasovat o novele zndni Zdsad etick6ho chov6ni dlent AKA s n6sledujicim

vysledkem:

PRO: 32 PROTI: nikdo ZDRZELISE: 16

k6ho chovfni ilenri

8. Rozhodnuti o postupu AKA Ye vztahu k nabidce PIAF, a's' na vstup do

spoleinosti

vystoupil dlen expertni skupiny v r6mci pracovni skupiny SoutdZe' Piedstavil cile' Jedn6 se o

dlouhodobou investici, PIAi je potieba inovovat. v soudasn6 dobd je PIAF zamdienajen na

reklamu. Je zde otinka fnanoni vylczitelnosti. Je obtiZnd hledat komerdni partnery. Byly stanoveny

kritdria, podle kterfch se pracovalo na inovaci

stiedni cesta mezi zamdienim a fokusem, special
uc

by
konference. Misto kon6ni by byla Praha, protoZe

eesk6 republika je technologicka velmoc. Spojeni s jinou entitou nebylo zvaLovhno'

PIAF. Pfivodni motivaci k zaloLeni PIAF bylo

te v oblasti technologii' Nikdy to nebylo o zisku'

i zi' Je vSak

: 
Je Potieba

Potd vystoupila Lucie eeSpivov6 a pt'edstavila sa

Pan Stdp6nek nabizi 51 procent akcii za 1'- Kd

pievod zbytku akcii by bylauzaviena smlouva o s

49% akciiby bylo umoiov6ni pohled6vky p. Stcpanta vridi PIAF z piipadndho zisku PIAF 'ixka p'

inimfln lo schv6l



stepanka vridi p smluvni dokumentace je piipravena. D6le probdhl audit

dosavadniho pris shledano v poi6dku. T8snd pied touto VH bylo osloveno

prezidium, kterd IAF a vli: ledkem je tdsne doporudeni pro vstup'

Pokud bude vstup do PIAF schv6len, bude se hledat spr6:vn6 osoba, co by PIAF vedla: Na podzimni

VH by byl piedsiaven podrobny plin,rozpodet' odekdvand bilance'

8.1. Piedseda vH nechal hlasovat o ot6zce, zda m6 AKA vyuLit nabidky pievzeti PIAF dle

prezentovanych podminek s n6sledujicim vysledkem:

pRO: 18 hlasri PROTI: 13 hlasfi ZDRZELI SE: 17 hlasfi

zzsedlni vH opustil jeden z ilenri AKA. Aktudlni poiet piitomnych dlenri AKA je 43 s

celkem 47-mi hlasy. chairman AKA, pa I PhDr. Marek Hlavica, ov6iil' L'e vH je

usn65enischoPn6.

9. Volba ilenfi Prezidia, smirdi komise, Dozorii komise

9.1. Lucie ie5pivov6, piedseda mand6tovd a volebni komise, uvedla, Le je tieba zvolit 3 novd dleny

Prezidra AKA.

piedseda mand6tovd a volebni komise uvedl, Le zadleny byli do PrczidiaAKA nominovani:

JanBinar,nar.12.10.1973,MoCANN-ERICKSONPRAGUE'
Tom65 Dvoi6k, nar.21.8.1977, Young & Rubicam Praha

Martin Pe5ta, nar.12.12.1976 Geometry Global

Pot6 bylo jednotlivd hlasov6no o nominovanych dlenech do Prezidia a dleny Ptezidia se stali:

Martin Pe5ta (na 3-letd obdobi)

Tom65 Dvoi6k (na 3-letd obdobi)

Jan Binar (na ll-lete obdobi)

47 hlasi
4 / ilasu
4 / nlasu

9.2. Piedseda mandatove a volebni komise pot6 vyhlasil jmdna vsech dlentr Prezidra AKA' a to:

Martin Slez6k, nar. 5 -3.7973

Tom65 Y arga, nar. 28'4.198I
Ondiej Obluk, nar. 21.4.197 4

Roman Heiman, rm. 2L7 .1972

Ondiej Janou3ek, nar. 6.6.1977

Karel Duchek, nar. 15.1 I .1969

Lucie CeSpivovf, nar. 2.10.197 4

David eermdk, nar' 3.10.1974

Petr La5tovka, nar. l8'3.1979
Ondiej Nov6k, nar. I .5 .197 5

Marek Hlavica, nar. 4.2.1961



Martin PeSta, nar' 12'12'1976

Tom65 Dvoi6k, nar' 2l'8'I911
Jan Binar, nat. l2'10'I97 3

Piedseda mand6tov6 a volebni komise notg-{!]t1? ^Lz.?u
Binar, nar. 12.10. 6l;,MccANN - ERICKSON PRAGUE'

na uzavien6m jedn6ni Pteztdra'

9.3. Piedseda mand6tov6 a volebni komise piedstavil pani

kandid6ta na dlena Smirdi komise na volebni obdobi 3 let'

Hlasov6no o tomto kandid6tu s nfsledujicim visledkem:

Prezidenta AKA bYl nominov6n Jan

O volbe Prezidenta bude rozhodnuto

Lucii CeSPivovou, DORLAND' jako

PRO: 47 hlasfr PROTI: nikdo ZDRZELI SE: NiKdO

ucie delpiv

9.4. piedseda mand6tov6 a volebni komise pot6 vyhr6sil jm6na vsech drenfi Smirdi Komise AKA' a

to:

Lucie Ce5Pivov6, nat' 2'10'1974

Martin StdParrek, nar' 19'11'1962

Jiii Vitek, nat:.27 .3'1970

9.5. Vzhledem k tomu, Ze nebyli piitomni v*ichni dlenove Smirdi komise AKA' neprobdhla volba

piedsedY Smirdi komise AKA'

9.6. Piedseda mand6tovd a volebni komise piedstavil Jitku 4'8'1971' McCANN -

ERICKSON PRAGUE, jako kandiaatana rLna Dozordi ko bdobi 3 let'

Hiasovdno o tomto kandid6tu s n6sledujicim vysledkem:

PRO: 47 hlasfi PROTI: NiKdO ZDRLELI SE: NiKdO

Jitka Kueha 1971. b

a to:

Jitka Kuchaiov6, nar' 4'8'I97lr
Josef Janou5ek, nar' 25'4'1976

ing. Vtuaitlav Svobod a, r:rat' 23'9'I9l I

9.8.Vzhledem k tomu, Ze nebyli piitomni

piedsedY Dozordi komise AKA'
viichni dlenove Dozordi komise AKA' neprobdhla volba

9.7. piedseda mand6tovd a vorebni komise potd vyhl6sil jm6na vsech dlenfi Dozordi Komise AKA,

10. Zased 6niPrezidia - volba Prezidenta AKA



10.1. probdhlo zased6n i prezidia a uzavienejedn6ni prezidia o volb6 Prezidenta AKA' Piedseda

mand6tov6 a volebni komise po pieruse ni zasedhniPtezidia sddluje YH' Le Prezidentem AKA byl

Prezidiem zvolen Jan Binar.

ll. Z6vEr

Vzhledem k tomu, Le jiL nebyly Zildne dalli

piitomn;im za'66asta VH v 14:05h ukondil'
n6vrhy k projedn6ni, pan Hiavica poddkoval

Zapsala dne 26.04 .2018

i.s. Mgr. Tom65 PosPi5il
(zakarcelfii)

Karel Duchek, ovEiovatel

Z is ovd

n


